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Event Details 活動詳情

Date  日期

Tuesday, October 29, 2019 

2019 年 10 月 29 日（星期二）

Time  時間

09:00 – 16:30

上午 9 時至下午 4 時半

Venue  地點

Grand Ballroom, Level 3, Rosewood Hong Kong

Victoria Dockside, 18 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui (TST), Kowloon, Hong Kong (TST MTR Exit J2)

香港九龍尖沙咀梳士巴利道 18 號

香港瑰麗酒店三樓宴會大禮堂（尖沙咀地鐵 J2 出口）

Language  語言

English (Simultaneous interpretation to Cantonese and Mandarin will be provided)

英語（將有廣東話及普通話同步傳譯）

Dress Code  衣著

Business Attire 

商務服裝

Website  網址

www.ubs.com/disruptive-technology

Program Content  議程內容

Cat Rüst 
+852 2971 8289（office 辦公室）
+852 9664 1367（mobile 手機）
cat.ruest@ubs.com

Gerald Chan
+852 2971 5799（office 辦公室）
+852 9803 6961（mobile 手機）
gerald.chan@ubs.com

Melanie Hofmann
+852 3712 4570（office 辦公室）
+852 6505 5119（mobile 手機）
melanie-y.hofmann@ubs.com

Marshal Gu
+852 2971 6156（office 辦公室）
+852 5692 5322（mobile 手機）
marshal.gu@ubs.com

Selina Cheung
+852 2971 7062（office 辦公室）
+852 6900 9608（mobile 手機）
selina.cheung@ubs.com

Event Management  活動統籌

Shirley Siu
+852 2971 7745（office 辦公室）
+852 6100 3331（mobile 手機）
shirley-za.siu@ubs.com

Chloe Lam
+852 3712 2506（office 辦公室）
+852 6100 3281（mobile 手機）
chloe.lam@ubs.com

Rosewood Hong Kong  香港瑰麗酒店

General Information  一般查詢 
+852 3891 8888（operator 總機）
Hongkong@rosewoodhotels.com

Contact Information 聯絡人



09:00 – 09:30 Registration  
登記

09:30 – 09:40 Program Introduction
議程簡介

Conference Moderators會議主持人 :
Cat Rüst, Head of Innovation Technologies, Greater China, UBS Wealth Management
Leonie Valentine, Managing Director, Sales & Operations, Google Hong Kong 

09:40 – 09:50 Welcome Remarks
歡迎辭

Amy Lo盧彩雲 , Co-Head Wealth Management Asia Pacific, UBS Global Wealth Management, 
Head and Chief Executive, UBS Hong Kong, Group Managing Director 

"Once upon a time" for a new generation
新世代「話當年」

09:50 – 10:05 Be the story
編織這故事 

Mike Lu, CEO, Triller

10:05 – 10:20 In the story
投入這故事

Curtis Hickman, Co-Founder & Chief Creative Officer, The VOID

Keynote
主題演講 

10:20 – 10:45 Fireside Chat: Winning in Entrepreneurship
創業成功對談 

Geoffrey Prentice, Co-Founder, Oriente, Co-Founded Skype and Atomico
Leonie Valentine, Managing Director, Sales & Operations, Google Hong Kong

Pushing boundaries in diagnostic medicine
挑戰醫學診斷界限

10:45 – 10:55 In the blood
癌基因提取驗血法

Dr. Ricky Chiu招彥燾博士 , Founder & CEO, Phase Scientific

10:55 – 11:05 A breathalyser for disease
呼氣斷症儀

Billy Boyle, Co-Founder & CEO, Owlstone Medical

 

Program議程 *Agenda is subject to change（議程將隨時作出更改）



11:05 – 11:15 Detecting Cancer with A.I.
以人工智能檢測癌症

Shaokang Wang王少康 , Co-Founder, Infervision

11:15 – 11:35 Networking Break
茶點招待

As if your life depended on it
為環保不遺餘力

11:35 – 12:30 Lunch and Presentations 
午餐及演講 

11:35 – 11:50 I. Growth for good
農業可持續發展

David Perry, President & CEO, Indigo Agriculture

11:50 – 12:00 II. "Reimagining materials"
「物料再構思」

Andras Forgacs, Co-Founder & CEO, Modern Meadow

12:00 – 12:10 III. Making Plastic eradication profitable
無塑創富

Daniella Russo, Co-Founder & CEO, Think Beyond Plastic TM

12:10 – 12:30 IV. "It's fantastic, not made of plastic"
無塑精彩

Panelists 論壇嘉賓 :
Petr Báča, Founder & CEO, MIWA
Dr. Stephen Mayfield, CEO, Algenesis Materials

Moderator 主持人 :
Daniella Russo, Co-Founder & CEO, Think Beyond Plastic TM

Flying High
飛越創新領域

12:30 – 12:40 Is it a bird? Is it a plane? No, it's Volocopter
是鳥？是飛機？那是 Volocopter

Alexander Zosel, Co-Founder, Volocopter

12:40 – 12:50 Infinity and Beyond
超越無限 

Dr. Wang Lei王磊博士 , CEO, Chengdu Guoxing Aerospace Technology Co. Ltd

 



Business disrupted
創新商業

12:50 – 13:00 Subject-based quality education through digital learning
數字化學科素質教育

Mark Luo, Founder & CEO, Huohua Siwei (Spark Education)

13:00 – 13:10 "Sea" the future
物流科技創未來

Zvi Schreiber, Founder & CEO, Freightos

13:10 – 13:20 Cooking up a digital business
煮出數碼業務

Norma Chu朱嘉盈 , Founder & CEO, DayDayCook

Keynote
主題演講 

13:20 – 13:45 Fireside Chat - Established companies: Gradual or abrupt change?
How a company has evolved through time to become one of the "fittest" in Hong Kong by 
supporting and adopting innovation.

領袖對話 — 既有企業：循序漸進還是顛覆既有？ 
一家公司如何大力推動創新，在香港邁步發展，於激烈的的競爭中脫穎而出。

Dr. Adrian Cheng Chi-Kong 鄭志剛博士 , Executive Vice-chairman, New World Development, 
Executive Director, Chow Tai Fook Jewellery Group and Founder, K11 brand

Amy Lo盧彩雲 , Co-Head Wealth Management Asia Pacific, UBS Global Wealth Management, 
Head and Chief Executive, UBS Hong Kong, Group Managing Director

The trends in new tech
新科技趨勢

13:45 – 14:00 The tools of customer engagement
與客戶實時互聯

Tony Zhao趙斌 , Founder & CEO, Agora.io

14:00 – 14:10 The next wave of Artificial Intelligence
人工智能新浪潮

Dr. Yuanqing Lin 林元慶博士 , Founder & CEO, Aibee

14:10 – 14:20 How is 5G going to impact us?
5G技術將如何影響我們？

Sundeep Gantori, Equity Analyst, Chief Investment Office, UBS Global Wealth
Management

 



Treatment reinvented
療法變革

14:20 – 14:30 Targeted delivery of medicine
精準對症下藥

Dr. Antonin de Fougerolles, CEO, Evox Therapeutics

14:30 – 14:40 Into the weeds of cannabinoids
從科學探索大麻的醫療潛能

Matt Reid, Co-Founder & President, Disruption Labs

14:40 – 14:50 From patient to fighter to advocate
從抗病以至為病人謀福祉

Rylie Maedler, 13-year-old cancer patient, Internationally recognized pediatric cannabis 
advocate, lobbyist & Founder of Rylie's Smile Foundation

Keynote
主題演講

14:50 – 15:20 Live 'In-store' shopping from your sofa
安在家中「到店」購物

Panelists 論壇嘉賓 :
Alistair Crane, CEO, HERO®

Pearson Poon潘冠達 , Vice-Chairman of the Supervisory Board of S.T. Dupont S.A, Executive 
Director, Dickson Concepts (International) Ltd and Executive Director, Harvey Nichols and 
Company Ltd.

Moderator 主持人 :
Donna NguyenPhuoc, Partner, SPARQ Capital

15:20 – 15:25 Closing Remarks
閉幕辭

Catherine Cai蔡紅軍 , Group Managing Director & Executive Vice Chairman, UBS Investment 
Banking, Chairman of Greater China, UBS AG

15:25 – 16:30 Cocktail Reception
雞尾酒會

16:30 Event Ends
活動結束

 



Listed in alphabetical order by company name
依公司名稱順序排列

Bowtie Life Insurance Company Limited is an authorized life insurance company and 
Hong Kong's very first virtual insurer approved under the Fast Track pilot scheme. Built 
with modern technology and medical expertise, Bowtie's platform offers health insurance 
plans under the Voluntary Health Insurance Scheme (VHIS) to customers directly. Bowtie 
is backed by Sun Life and supported by leading international reinsurers. Bowtie will launch 
more medical insurance products in the future to provide protection to Hong Kongers. Stay 
up to date at www.bowtie.com.hk.

 
Bowtie（「保泰人壽」）是持牌人壽保險公司及首間經快速通道（Fast Track）獲得香港保險

業監管局授權的虛擬保險公司。Bowtie 透過創新科技及醫療專業，提供更方便的網上平台，

讓客戶隨時隨地獲得食衞局認可的零佣金「自願醫保計劃」產品報價、核保及索償服務。

Bowtie 獲得永明金融及多間國際再保險公司共同支持。Bowtie 將陸續推出更多醫保產品，

為香港人提供更足夠的保障。如欲了解更多資訊，請瀏覽：www.bowtie.com.hk。

Bugbank is a well-known network security brand of Shanghai mule Network Technology 
Co., Ltd. It is also the proponent and advocator of the concept of "open security". In 
the industry, we took the lead in implementing the "security certification" technology 
under the concept, cooperated with global network security experts, collected, analyzed, 
responded to and tracked the latest Internet vulnerabilities, gave early warning of zero time 
difference vulnerabilities and major network security threats in the first time, and strive to 
build the first brand of Internet security.

 
漏洞銀行（BUGBANK）是上海謀樂網路科技有限公司旗下的知名網路安全品牌，也是開放

安全理念的提出者和宣導者。在行業內率先推行理念下的“安全證明＂技術，和全球網路安

全專家協作，針對互聯網最新出現的漏洞進行收集、分析、回應與跟蹤，第一時間預警零時

差漏洞和重大網路安全威脅，力求打造互聯網安全第一品牌。

Marketplace
創科公司



Launched in 2015, HERO® works with global retailers to transform billions of sq. ft. of 
analogue retail space into smart stores of the future.

Now everyday across the world, stores and associates are no longer standing idle, but are 
proactively assisting millions of online shoppers - transforming the role of the store for 21st 
century retail and creating a formidable advantage against pure-play online retailers.

Adam and Alistair previously launched Europe's largest app commerce business, with 
studios in London and San Francisco. For clients including Visa, Virgin, Adidas and 
Samsung, they created m-commerce platforms that transacted hundreds of millions in 
revenue annually.

Our team of designers, engineers, retail specialists and data scientists are based in London 
and New York. Hero is backed by private investors from across technology and retail.

 
HERO® 在 2015 年與全球零售商合作，將數十億平方英尺的傳統零售店面，打造成充滿未

來色彩的智慧型商店。

在世界各地，商店的服務人員現在不再枯立等候，而是每天都忙於協助數以百萬計的網上

購物人士，這不僅改變了商店在 21 世紀零售業中扮演的角色，也建立起相對純網上零售商

的強大優勢。

Adam 和 Alistair 之前推出了歐洲最大規模的應用程式商務項目，並在倫敦和三藩市設立工

作室。兩人為 Visa、維珍、Adidas 和三星等客戶建立了流動商務平台。這些平台每年透過交

易取得的營業收入高達數億元。

我們的服務團隊以倫敦和紐約為基地，其中包括設計師、工程師、零售專家及數據研究人員

等。Hero 獲得來自科技和零售業的私人投資者支持。



Fun, fit, fab!

We make workout fun for you. Star coaches, uplifting music, classes for different moods, 
needs and duration.

Leave stress or work behind and enjoy your ME TIME.

Have a good stretch or break a sweat. Be grateful to yourself that you put in time and 
effort to get fit. Be comfortable in your own skin. Feel strong and ready to conquer the 
world.

Feel fabulous in the post-workout glow and big grin on your face.

With Kara, you will want to work out every single day.

 
Kara 讓運動變得更有趣。

課程配合各種心情，目標以及長度，加上星級教練和輕快的音樂，令你忘掉工作及壓力，盡

情享受屬於你的個人時間。  

隨意舒展，或是拼命灑汗。

感謝那個付出時間，努力去變得更健康的自己。

活出自我。欣賞那個力量充沛，準備面對任何挑戰的你。感受運動後散發光芒，臉上掛著微

笑的美好。

有了 Kara，每一天都想鍛鍊。   



Every customer deserves clothes which fit perfectly. TG3D Studio helps the apparel market 
to design and manufacture garments with the perfect fit with a comprehensive suite of 
digital tools. Through interactive retail experiences, powered by the Scanatic Platform, 
consumers are empowered with interactive and immersive shopping experiences to make 
smarter buying decisions. 

 
每一位顧客都值得擁有完美合身的衣服。TG3D Studio 提供完整的 Scanatic™ 服裝數位 
工具，協助服裝產業設計和製作出完美合身的服裝，隨即搭配 Scanatic™ Platform 軟體服

務平台推出的視覺化互動式零售體驗，我們使消費者可以更直觀的做出明智的購買決策及

享受前所未有的購物體驗。

 

MIWA is a technology company driven by a mission to prevent the creation of waste 
from single-use packaging. MIWA has developed a standardized reusable packaging with 
RFID chips for distribution of the dry and liquid products in bulk; this packaging works 
in tandem with the unique electronic dispensers that are placed in the shops. Thanks to 
the data-driven operational efficiency and the focus on brand/product quality tracking 
and communication, the system enables so called packaging-free sales for the large 
brand owners and retailers. Further development of the technology includes solutions for 
consumer packaging and household management to reach a maximum convenience for 
shoppers.

 
作為一家科技公司，MIWA 的使命是「避免製造即棄包裝用品，從而達致減廢目的」。MIWA
研發出裝有射頻識別（RFID）芯片的標準化可重用包裝品，與店內安裝的獨特電子配送器 
配合使用，可供大量運送乾濕貨物。此系統利用數據提升營運效率，而且重視追踪品牌／ 
產品的質素及提供有關資料，讓大型品牌公司及零售商可以銷售無包裝的商品。該技術 
的進一步發展包括開發消費品包裝及家居管理的解決方案，為購物人士提供最大便利。

 



#TOGETHERBAND was born to raise public awareness and action for all of the 17 
United Nations Sustainable Development Goals. At the core of the campaign are 
bands representing each of the UN Global Goals made from reclaimed ocean plastic 
and decommissioned firearm metal. For every #TOGETHERBAND sold, money is raised 
to support charities and organizations working towards achieving the UN Goals. The 
campaign has been attracting a growing community of celebrities, athletes, academics and 
more the general public who have been joining, buying the #TOGETHERBANDs to support 
the UN Goals and spreading the word about the campaign.

 
#TOGETHERBAND 創立旨在喚起公眾關注聯合國 17 個可持續發展目標，並以行動響應。作

為可持續發展運動的核心象徵，手繩使用回收的海洋塑膠垃圾和廢棄的槍械金屬來製造，

代表聯合國每個全球目標。每售出一條 #TOGETHERBAND 之收益均撥捐為實踐聯合國的目

標努力不懈的慈善組織及工商機構。這項運動得到世界各地愈來愈多名人、運動員、學者及

民眾支持。他們購買 #TOGETHERBAND 來響應聯合國的目標，並將運動的訊息傳揚開去。

UBS Digital Banking

With the new and enhanced UBS Digital Banking, you can enjoy a more seamless and 
personalized service at your fingertips, wherever you are.

•  UBS Access App: Your key to Digital Banking 
•  Securities Trading: Access a world of opportunities 
•  Account Transfer: Manage your funds with ease

 
有了功能更為強大的全新「瑞銀數碼理財」，無論您身在何處，都能隨時隨地輕鬆享受更流

暢的個人化服務。

•  瑞銀 Access App 應用程式︰您的網上理財登入助理 
•  證券文易︰盡享環球機遇 
•  帳戶轉帳︰輕鬆管理資金

 


